

**Kallelse för Styrelsemöte 1****LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING**

Tidpunkt	2026-09-02, 12:00 - 13:00	
Plats	T1	
Kallade	Styrelsen 2026/2027	
För kännedom	Revisor	
Närvarande	Anton Nyström	Ordförande
	Gustav Juul	Vice ordförande
	Johan Sjölund	Kassör
	Daniel Adolfsson	Sekreterare
	Hugo Jardim	PR-ansvarig
	Johan Hynell	Lokalansvarig

Ordförande*Anton Nyström*

Mötessekreterare*Daniel Adolfsson*

Justerare 1*Johan Sjölund*

Justerare 2*Gustav Juul*

1 Mötets högtidliga öppnande

Anton Nyström förklarar mötet öppnat kl 12:24

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Anton Nyström valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Daniel Adolfsson valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

Johan Sjölund och Gustav Juul valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes med tillägget av

- 4.4 Tacophaesten
- 4.5 Bilen-reglemente / regler grejer

3 Beslut

3.1 Boschansvarig

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Erik vill sitta som boschansvarig ett år till.

Diskussion:

Erik inte här: Men har funkat bra tidigare år och bosch har varit stockat.

Anton Nyström yrkar

att tillsätta Erik Vodopivec Forsman som boschansvarig för verksamhetsåret 26/27

Mötet beslutade

att tillsätta Erik Vodopivec Forsman som boschansvarig för verksamhetsåret 26/27

3.2 Root budget

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Johan Sjölund

Gustav Juul

Anton Nyström

Root vill veta hur mycket av budgeten dom får spendera på korta cat kablar och liknande.

Diskussion:

- 15750 kr totalt för förbruknings inventarier osv.
- Vi har redan spenderat 1000 kr
- Upp till 3000 kr för receiver + kablar för upp till 1000 kr.
- Bengtsson: Kan vara bra att ge lite nu och sedan att kolla mer ordentligt innan men utökar den.

Rasmus Bengtsson yrkar

att Ge root budget på minst 4000 kr, samt ge styrelsen i uppdrag att bearbeta en slutgiltig budgetfördelning till senast 30/9-26

Fredrik Falk ändringsyrkar

att Ge root en budget på minst 7000 kr

Mötet beslutade

att Ge root budget på minst 7000 kr, samt ge styrelsen i uppdrag att bearbeta en slutgiltig budgetfördelning till senast 30/9-26

3.3 Verksamhetsplan

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: 3.1.1

Vi har skrivit ihop en verksamhetsplan, vi ska fastställa den på ett styrelsemöte.

Diskussion:

- Typsättning inte bara latex på latex kursen.
- Skulle vara bra att lägga till en punkt om att synliggöra Ludd som förening och dess tjänster.
- Nolle-P genomfördes till stor del enligt verksamhetsplanen.

Anton Nyström yrkar

att fastställa verksamhetsplanen enligt bilaga 3.1.1

Fredrik Falk ändringsyrkar

att Att lägga till punkt om att synliggöra Ludd som förening och dess tjänster i verksamhetsplanen

Mötet beslutade

att fastställa verksamhetsplanen enligt bilaga 3.1.1, samt att lägga till punkt om att synliggöra Ludd som förening och dess tjänster i verksamhetsplanen

3.4 Regeländring

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: git merge #TODO

Fixa länk och bifoga lokal kopia av ltu likabehandling.

Diskussion:

Surely

Anton Nyström yrkar

att bifoga en lokal kopia av ltu:s likabehandlingsregler och fixa så att regelsamlingen refererar till den

Fredrik Falk yrkar

att Förbjuda Boel från att beträda lokalen i någon form

Mötet beslutade

att bifoga en lokal kopia av ltu:s likabehandlingsregler och fixa så att regelsamlingen refererar till den

Fredrik Falk lämnar mötet 13:09

4 Diskussion

4.1 Rise serverhallstur

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Är vi intresserade

Diskussion:

- Bra sätt att få lite good will.
- Rundtur, vardag på kvällstid.
- Bra koncept, samt vi får redan backup kapacitet. Så inte totalt gratis.

4.2 Kurser

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Måste vi locka in på

Diskussion:

- Unix, 10:e september, 16:30-18:00 (202609101630 - 202609101800) - JH & JS.
- Typsättning, 15:e september, 18:30-21:00 (202609151830 - 2026091518302100) - Jardmo håller

Anton nyström yrkar på att lägga till punkt 4.6 och ta den direkt, bifall

4.3 Teambuilding

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

när hur var.

Diskussion:

- Paintball med XP-EL.

4.4 Tacophaesten

Föredragare: Gustav Juul

Bilaga: -

14:e november

Diskussion:

- d6..... vi säger till dom
- Fixa bokning snarast
- Marknadsföring och märken klara till DLL.

4.5 Bilen-reglemente / regler grejer

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Diskussion:

- Saker behöver fixas inför MM1.
- Lunchmöte måndag 7:e september, kl: 12:00.
- Järmo vill ha åsikter om dekal, men det lär kunna vänta till senare.
- Backkamera lär fixas mm.

4.6 Projektveckan

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Diskussion:

- 14:e september till 20:e september
- TUI, tema
- Presentation på /LUDD/ på söndagen.
- Bjuda på pizza.
- Anton fixar upp hemsidan.

5 Övriga frågor**1. Pågåendelistan**

- sätta upp pågåendelistan - jh fixar

2. GarbageCollect

Status på september?

Diskussion:

- Inkludera avsnitt om bilen
- Lite sommar saga esque.

2. Rollup

Status?

Diskussion:

- Köpa ny duk till rollup? Billigare att bara köpa ny.

3. Straff för sena människor

Ja?

Diskussion:

- Inför straffpinnar (fiskpinnar).

5. Nästa möte

När?

Tar det på måndag

6 Mötets högtidliga avslutande

Anton Nyström förklarade mötet högtidligt avslutat 14:25